
Zápis ze schůze OV Vratíkov konané dne  29. 11. 2023 v 18,00  hodin

Přítomni: Petra Jakubcová, Jan Šmíd, Petr Novotný, Hana Novotná, Martin 
Drška, Magda Kolouchová Hrozová
Omluven: Tomáš Sychra

PROGRAM:  1) Zahájení – schválení programu
                       2) Dotazy a připomínky občanů
                       3) Kontrola úkolů
                       4) Zhodnocení roku 2023
                       5) Podněty a připomínky členů OV
                       6) Různé

1)
Petra Jakubcová přivítala přítomné a zahájila schůzi. Připomínky k programu 
schůze nebyly vzneseny, program byl schválen.

2)
Bez dotazů a připomínek

3)
Oprava plotu na hřišti – úkol trvá
Oprava cesty k lesu – úkol splněn
Ořez porostu kolem hl. komunikace směrem do Boskovic – úkol trvá (M.Drška) 
+ upozornění na nevyměněné prasklé zrcadlo v křižovatce
Oprava chodníků + výměna obrubníků a doplnění obrubníků – úkol trvá, 
zařazeno do oprav města na r. 2024 

4)
V rozpočtu města Boskovice bylo pro Vratíkov na letošní rok zařazeno: 

1. PD cyklostezka Šmelcovna-Vratíkov
2. rekonstrukce rybníku (převod z r. 2022)
3. územní studie (převod z r. 2022)
4. dodatečně zařazeno dokončení PD plynofikace obce (převod 

z r.2021).



Ani jedna investice nebyla dokončena nebo nebyli členové OV Vratíkov 
informováni.
V obci byla letos dokončena pouze oprava cyklostezky recyklátem směr „malý 
rybník“ a oprava kříže v horní části obce.

P. Jakubcová informovala na opakované upozornění ze strany města na vysokou 
spotřebu el. energie. Spotřeba samozřejmě oproti minulým měsícům stoupla 
s ohledem na mírné přitápění v budovách v zimním období.
 V knihovně nelze vytopit místnost na více než 17°C (v takových podmínkách sedí 
paní knihovnice v čase výpůjční doby).
V kanceláři budovy se, i přes výměnu přímotopu za nový, netopí. Netopí se ani 
na WC – P. Jakubcová nahlásí problém na MěÚ. 
V sále byly loni zakoupeny nové garnýže a závěsy, topí se jen na udržovací 
teplotu.
Ve víceúčelové budově se topí pouze v posilovně.

Nutností je revitalizace budovy, na kterou již bylo město několikrát 
upozorněno.

Budova bývalé prodejny COOP je stále bez využití. Zatím není zájem o její 
pronájem s podmínkou prodejny potravin.

5)
Členům OV Vratíkov byly zaslány odpovědi na dotazy a podněty vzešlé z diskuse 
s občany Vratíkova po výjezdním zasedání RM dne 25.9. 2023. 
Připomínky OV jsou následující:

1. V jaké fázi je jednání se SÚS JMK a dopravní policií ohledně přechodu 
pro chodce s ostrůvkem a dělících čar ve vozovce?
2. Co se týče návrhu ORMI na umístění veřejného posezení mezi 
kapličkou a zastávkou – členové OV s návrhem nesouhlasí. Vhodnější 
místo by zvolili v parčíku naproti zastávce v podobě malého altánku.
3. Některé hrací prvky na dětském hřišti jsou již ve špatném stavu. OV 
žádá o opravu, po zimním období. Opakovaně žádáno o zakoupení 
nových prvků, vždy přislíbeno, nové prvky však nedodány. 



Petra Jakubcová informovala o záměru Města o směně pozemků v k.ú. Boskovice 
za pozemky v k.ú. Vratíkov z důvodu vybudování rybníku (tůní) v prostoru za 
Kauflandem. 

 
OV nebyl informován o takovém směnném záměru a nesouhlasí s jednáním bez 
vědomí členů OV Vratíkov.

Hana Novotná informovala o možnosti uspořádání kurzu digitální gramotnosti 
pro seniory v místní knihovně. Kurz bude zajištěn počátkem r. 2024.

6)
Akce konané pro veřejnost ve spolupráci OV, SDH a MS Horka
5. 12. „Setkání s Mikulášem“ - tradiční setkání spoluobčanů u kapličky                                                               
s Mikulášem a jeho doprovodem, s pekelným vystoupením a občerstvením.
 23.12. „Vánoční koncert“– hudební vystoupení dětí i dospělých u kapličky.
 24. 12. „Krmení zvěře“ – pro tatínky s dětmi - dopolední procházka ke krmelci s 
nadílkou pro zvířátka a přírodovědnými úkoly pro děti.
28. 12. Zimní stadion Boskovice – bruslení pro všechny (16:30-17:30)
31. 12. „Silvestrovský pochod“

 

Závěr:  OV nesouhlasí s návrhem ORMI
              OV nesouhlasí s jednáním o směně pozemků bez vědomí členů OV
              
            

Zapsala: H. Novotná                                                    Ověřila: P. Jakubcová


